

民事訴訟/財物扣押案件/雜項案件_____年第_____號
Re: Civil Action No./Distrainment Case No./Mis. Proceedings Case No. _____ of _____.

鑑於香港特別行政區高等法院司法常務官安排提供私家護衛員執行本案的命令，

In consideration of the Registrar, High Court of the Hong Kong Special Administrative Region, arranging the provision of private security guards for execution in this case,

我/我等承諾在司法常務官發出書面付款通知書之日起計七天內，支付在扣除相等於八天費用的初步訂金後，因提供護衛員而引致的任何費用。

I/We undertake to pay within 7 days of written demand by the Registrar any fees, in excess of the initial deposit of 8 days' fees, incurred for the provision of the guards,

不論由何方支付費用一事是否有所爭議，我/我等承諾支付該款。

I/We undertake to make such payment whether or not there is a dispute as to which party should be liable to pay the fees.

日期：_____年____月____日

Dated the _____ day of _____, _____.

原告人/原告人律師
Plaintiff/Solicitors for Plaintiff